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Zapisnik 

Sa (Jedanaestog) redovnog sastanka Komiteta za zajednice, održanog dana: 17.12.2024. 

Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, 

2) Pregled skupštinskog materijala za 11 sednicu , 

3) Eventualno. 

Miralem Rahte: Postovani clanovi Komiteta za Zajednice, predstavnici OSCE, svi prisutni gosti, 

otvaram 11 sastanak Komiteta za Zajednice za ovu godinu, pre samog pocetka ovog sastanak zelim 

da utvrdim da li imamo kvorum. Posto imamo. Da postavim pitanje da li su svi clanovi Komiteta 

za Zajednice dobili materijal u zakonski odredjeno vreme, preveden na vasim maternjem jezicima? 

Da li se nekoj javlja za rec u vezi dnevnog reda. Stavljam na glasanje usvajanje današnjeg 
predloženog dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. Pošto je usvojen dnevni red prelazimo na 
prvu tačku dnevnog reda.  

Tačka I - Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodnih sastanaka 

Miralem Rahte – Da li se nekoj javlja za rec u vezi ove tacke dnevnog reda i zapisnika. Posto 

nema, stavljam na glasanje usvajanje ovu tacku dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. 
Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

Tačka II - Razmatranje materijala Skupštine za 11 sednicu, 

Miralem Rahte – Materijal za ovu sednicu ima sledeci dnevi red: 

1. Razmatranje i usvajanje Odluke o objavi opšte i posebne liste popisa nepokretnosti 

opštine za 2025. godinu, 
2. Ponovno razmatranje Odluke o usvajanju Statuta Glavnog centra porodične medicine 

(GCPM), 

3. Razmatranje i usvajanje Odluke o plaćanju komiteta osnovanih od strane Skupštine 
opštine, 

4. Razmatranje i usvajanje Odluke o formiranju komisije za imenovanje ulica, trgova i 

naselja u opštini Dragaš, 
5. Razmatranje i usvajanje Odluke o formiranju komisije za razmatranje žalbi na 

imenovanje ulica, trgova i naselja u opštini Dragaš, 
6. Razmatranje i usvajanje Odluke o zameni nepokretne imovine opštine KZ Dragaš P-

70604014-00099-1 sa zajedničkom imovinom g. Amir (Ahmet) Jamini, g. Asad 
(Ahmet) Jamini, Rejhan (Omer) Jamini i Nerkes (Omer) Jamini pojed sa br. parcele P-

70604014-00827-2 KZ Dragaš, 
Imamo predlog za dodavanje jos jedne tacke dnevnog reda a tice se Granta za ucinak opstine za 

2025 godinu, ima I svoje obrazlozenje. Nadam se da ste svi dobili material za ovaj predlog. 

Nedzmidin Sejdilar – Obzirom da ja nisam dobio dodatni materijal, red je da nam neko objasni u 

cemu se radi, jer ja ni vas nisam razumeo. U sustini ovaj komitet nema smisla. Zasto ste zakasnili, 
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vlast priprema Dnevni red na vreme, a ne pre svaki sednice ubazite nesto novo. Zasto je ova tacka 

zakasnila. 

Miralem Rahte – Pocitace email koji je poslat od strane sluzbe: Poštovani delegati! Prijedlog za 

dodavanje dodatne tačke dnevnom redu....Šaljemo vam materijal za stavljanje na dnevni red 
„Granta za učinak opštine za fiskalnu 2025. godinu“  tačka koja je važna da se razmatra na ovoj 
sednici, koja se može razmatrati i sledeće godine, međutim, pošto je zakonska obaveza da se 

razmatra do kraja 2024. kako ne bismo izgubili bodove za grant učinka. Ovu tačku vam šaljemo 
sa zakašnjenjem jer smo čekali zakonske rokove za žalbe, pa molimo za razumijevanje 

Ko je za usvajanje dnevnog reda sa izmenom. Ko je Za-, protiv-, uzdržani-. Zaključujem da usvaja 
tačka dnevnog reda. 
Prelazimo na izglasavanje prve tacke dnevnog reda. Ko je Za-, protiv-, uzdržani-. Zaključujem da 
usvaja tačka dnevnog reda. 
Druga tačka dnevnig reda: Razmatranje i usvajanje Odluke o objavi opšte i posebne liste popisa 

nepokretnosti opštine za 2025. godinu,- Da li  neko želi uzeti reč u vezi prve tacke dnevnog reda? 
Posto nema, ko je za usvajanje ove tačke dnevnog reda. Za-, protiv-0, uzdržani-0. Zaključujem da 
usvaja tačka dnevnog reda.  
Treća tačka dnevnog reda: Ponovno razmatranje Odluke o usvajanju Statuta Glavnog centra 

porodične medicine (GCPM). Da li  neko želi uzeti reč u vezi prve tacke dnevnog reda? Posto 
nema, ko je za usvajanje ove tačke dnevnog reda. Za-, protiv-0, uzdržani-0. Zaključujem da usvaja 

tačka dnevnog reda.  
Cetvrta tačka dnevnog reda: Razmatranje i usvajanje Odluke o plaćanju komiteta osnovanih od 
strane Skupštine opštine. Da li neko želi uzeti reč u vezi prve tacke dnevnog reda? Posto nema, ko 
je za usvajanje ove tačke dnevnog reda. Za-, protiv-, uzdržani-. Zaključujem da usvaja tačka 
dnevnog reda.  

Peta tačka dnevnog reda: Razmatranje i usvajanje Odluke o formiranju komisije za imenovanje 

ulica, trgova i naselja u opštini Dragaš. Da li  neko želi uzeti reč u vezi prve tacke dnevnog reda? 

Posto nema, ko je za usvajanje ove tačke dnevnog reda. Za-, protiv-, uzdržani-. Zaključujem da 
usvaja tačka dnevnog reda.  
Šesta tačka dnevnog reda: Razmatranje i usvajanje Odluke o zameni nepokretne imovine opštine 
KZ Dragaš P-70604014-00099-1 sa zajedničkom imovinom g. Amir (Ahmet) Jamini, g. Asad 
(Ahmet) Jamini, Rejhan (Omer) Jamini i Nerkes (Omer) Jamini pojed sa br. parcele P-70604014-

00827-2 KZ Dragaš. Da li  neko želi uzeti reč u vezi prve tacke dnevnog reda? Posto nema, ko je 

za usvajanje ove tačke dnevnog reda. Za-, protiv-, uzdržani-. Zaključujem da usvaja tačka dnevnog 
reda.  

Sedma tačka dnevnog reda: Grant za učinak za 2025. Da li  neko želi uzeti reč u vezi prve tacke 
dnevnog reda? Posto nema, ko je za usvajanje ove tačke dnevnog reda. Za-, protiv-, uzdržani-. 
Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda.  
 

Treća tačka dnevnog reda 
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Miralem Rahte: Dali ima diskutanata u vezi ove tacke dnevnog reda. Dali imamo neki zahtev 

upućen Komiteti. Imamo jedan zahtev Ramadan Seferi iz sela Zlipotok u vezi dodele opštinske 
parcele za izgradnju kuće...čitam zahtev. 

Uzair Hamza – Mislim da zahtevi za dodelu parcela nëma potrebe da se šalju Komitetu, bez 
obzira iz koje zajednice dolaze. Imamo čak i zloupotrebu dodele parcela gde pojedina sela 
naplaćuju dodelu placeva. Onda se te kuće ne mogu registrovati. Po zakonu jasne su procedure. 
Titular je država pa onda opština. U zakonu piše da ako se zahtev od centralnog autoriteta, onda 

se po skraćnoj procedura razmatra zahtev, ili ako je stavljen kao opšti javni interes ako se tiče 
povratničke porodice. Drfgačiji je zahtev porodicama koje su povratničke. U Zlipotok postoji 
problem, jer je veći deo atara sela pod Sharproizvodom, koje je u vlasništvu KPA-a, koji su u 

sudskom procersu. Ovo je pitanje za skupštinu i da se pozabavi na način kako da se atari sela 
zaštite i omogući se da građani koriste zemlju određenim procedurama. 

Nedžmidin Sejdilar – Mislim da mi realne povratnike nemamo. Svi znamo kako se dolazi do 

izgradnju kuća, pravi se nekakva legitimacije koja se vama dostavlja, onda oni stiču pravo da 
zemljište i izgradnju kuća. Ja sam lično radio na takve projekte. Niko od njih danas ovde nisu. 
Čuvaju kuçe zatvorenim. Vi ste rekli da se mora preko centralne vlasti. Taj čovek nije u 
psihofizičkom stanju da stigne do centralnih vlasti. On je društveni problem. Mene zanima 

najbolji način da izađemo ovom čoveku u susret. On nije sposoban da sam juri. Šta mi možemo 
da uradimo bilo šta.  

Uzair Hamza – Potrebno je da dođe zahtev sa centralnih institucija da može da se proglasi opšti 
javni interes. Ova osoba nije povratnik. Šta mi možemo da uradimo. Po istom principu, može 
teško socijalnim ugroženim osoba dodeliti plac na korišćenje na 99 godina. Da se formira 
komisija. Da se na skupštini donese odluka da se omogući zemljište, koje će biti proglašeno 
javnim interesom od strane delegata koji su vlast. 

Nedžmidin Sejdilar – Ja koristim priliku da predložim ovo pitanje kao dodatnu tačku za dnevni 
red skupštine, dodeljivanje zemljišta socijalno ugroženim licima. Predlog, formiranje komisije za 
dodeljivanje imovine socijalno ugroženim licima.  

 Miralem Rahte: Da li neko od prisutnih želi da uzme reč i otvori neku diskusiju. Stavljam oaj 

predlog da se sutra predloži na skupštini. Za-, protiv-, uzdržani-. Naš predlog je izglasan. Pošto 
nema, ovim zatvaram današnje zasedanje Komiteta za Zajednice. 
 

 

Predsedavajući KZ-a 

Miralem Rahte 

 


